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Abstract (en)
The use of a Cu-Zn alloy for drinking water installations, esp. for mfg. armatures, connectors and various objects in periodic or long-term contact with
drinking water, is claimed. The alloy has a ratio of Cu to Zn of 1.3-2 and also contains: (a) 0.1-5% thermally stable dispersoids selected from Cr2Ta,
Dy2O3, Er2O3, MoB, Mo2C, NbC, Nd2O3, Sm2O3, WS2, Yb2O3, ZrC and/or (b) 0.1-5% intermetallic phases made of Cu and/or Zn with at least
one from La, Y, Zr and/or (c) intermetallic phases made without Cu and/or Zn and selected from 0.1-5% Ce, Co, La, Ni and 0.1-5% Al, Nb, Sb, Sn,
Ti, and/or (d) thermally active precipitates of 1-5% Ag, Al, Co, Mg, or Ti.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft die Verwendung einer blei- und wismutfreien Kupfer-Zink-Legierung, bei der das Verhältnis des Kupfer-Gehalts zum Zink-
Gehalt zwischen 1,3 und 2,0 liegt, für Trinkwasserinstallationen, insbesondere zur Herstellung von Armaturen, Verbindungsstücken und sonstigen
Gegenständen in kurzzeitigem oder anhaltendem Kontakt mit Trinkwässern. Als Zusätze mit spanbrechender Wirkung enthält die Kupfer-Zink-
Legierung thermisch stabile Dispersoide und/oder intermetallische Phasen mit oder ohne Beteiligung der Matrixelemente Kupfer und Zink und/oder
thermisch aktivierte Ausscheidungen.
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